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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem a közösségi közlekedés áfáját csökkentik? "

Tisztelt Miniszter Úr! 

 

A Kormány a 165/2023 (V.8.) számú kormányrendelete értelmében a városi turistabuszok 
(jellemzően az ún. hop on-hop off buszok) áfáját a mostani 27 százalékról 5 százalékra 
csökkentette.

Mindeközben a városi közösségi közlekedés áfájának mértéke továbbra is 27 százalék. Tekintettel 
arra, hogy a kormányzati struktúra szerint az Ön minisztériumához tartozik a közlekedés ügye, 
joggal merül fel a kérdés, hogy Rogán Antal miniszter úr, illetve az általa vezetett minisztérium 
(mint a turizmusért felelős) egyeztetett-e előzetesen a döntésről Önnel, illetve az Ön által vezetett 
minisztérium illetékeseivel.

Kérem, legyen szíves tájékoztatni, hogy egyetért-e a kormányzat fenti áfacsökkentésével!

Kérem, továbbá szíveskedjen tájékoztatni, hogy mikor, milyen formában tervezi a kormány a 
közösségi közlekedés áfáját csökkenteni!

 

Válaszát előre is köszönöm!

 

Üdvözlettel: 

 

Budapest, 2023. június 5.                                                             Bakos Bernadett


